



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

### **建議從註冊紀錄冊中刪除事宜**

商標註冊處處長擬根據《商標條例》(第559章)第57(7)條從註冊紀錄冊中刪除以下註冊商標，因該註冊商標的擁有人已告解散，而政府已對歸屬政府為無主財物的該註冊商標的所有權予以卸棄。

根據《商標規則》(第559章附屬法例)第67條，任何聲稱受擬作出的刪除影響的人，可在本公告公布的日期後三個月內，採用表格第T6號提交反對通知。(例如，若果公布日期為2003年4月4日，則該三個月的最後一日為2003年7月4日。)反對通知須載有提出反對的理由的陳述。反對人須在提交反對通知的同時，將該通知的副本送交有關註冊商標的擁有人。

根據《商標規則》第95條，提交反對通知的限期不得延展。

### **PROPOSAL FOR REMOVAL OF MATTER FROM THE REGISTER**

The Registrar of Trade Marks proposes to remove the following registered trade mark from the register under section 57(7) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559), as the Owner of the registered trade mark has been dissolved, and the Government has disclaimed its title to the registered trade mark being property vested in the Government as bona vacantia.

Under rule 67 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed removal may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of opposition on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of opposition shall include a statement of the grounds of opposition. The opponent shall, at the same time as he files the notice of opposition, send a copy of it to the owner of the registered trade mark in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of opposition.

[111] 註冊編號 : 303347406  
Trade Mark No. :

[540] 商標 :  
Mark :



[550] 商標種類 : 一般商標  
Mark Type:

[571] 商標描述 : 不適用  
Mark Description:

[730] 擁有人 香港恒生順昌實業有限公司  
姓名 / 名稱 : 香港  
Owner's Name : 新界葵涌葵昌路26-38號  
豪華工業大廈23樓B07室

[740 / 750] 擁有人的送達地址 : 香港龍翔國際投資顧問有限公司  
Owner's Address for 香港  
Service : 新界葵涌葵昌路26-38號  
豪華工業大廈23樓B07室

[511] 類別編號 : 29, 30  
Class No. :

[511] 貨品 / 服務說明 : 類別29  
Specification: 魚肉乾, 肉鬆, 水果蜜餞, 堅果, 醃製蔬菜, 黃油, 牛奶製品, 牛奶飲料 (以牛奶為主的), 食用油脂, 果凍, 豆腐製品。

類別30

咖啡，茶，巧克力，糖果，以穀物為主的零食小吃，糕點，穀類製品，蜂蜜，醬菜（調味品），調味品。

[151] 註冊日期： 26-03-2015

Date of Registration :

實際註冊日期： 14-10-2015

Actual Date of

Registration: